



桂林电子科技大学

GUILIN UNIVERSITY OF ELECTRONIC TECHNOLOGY

正德厚學 篤行致新

桂林电子科技大学来华留学生成绩表

姓名: MUHAMMAD ADEEL	性别: 男	出生日期: 1989年8月4日	
专业: 信息与通信工程	学号: 20021901202	学制与学生类别: 三年 博士研究生	
课程名称	分数	学分	课程性质
工程数值计算	82	3	学位
高级数字信号处理	88	3	学位
中国文化概况1	89	1.5	学位
中国文化概况2	95	1.5	学位
汉语综合	60	2	学位
信息安全理论与技术	85	2	任选
劳动教育	90	1	必修
学术活动	90	1	必修
教学实践	90	1	必修





桂林电子科技大学

GUILIN UNIVERSITY OF ELECTRONIC TECHNOLOGY

正德厚學 篤行致新

预毕业证明 Pre-Graduation Certificate

兹有巴基斯坦籍学生 MUHAMMAD ADEEL, 男, 出生于 1989 年 8 月 4 日, 护照号码为 (前护照号码: CK1401972, 现护照号码: CK1401973), 现为桂林电子科技大学在校国际学生, 于 2020 年 9 月进入桂林电子科技大学攻读信息与通信工程专业博士学位, 所有课程成绩合格, 顺利通过博士论文答辩, 该生符合我校关于印发《桂林电子科技大学来华留学生博士学位授予办法 (试行) 》(桂电 (2017) 51 号) 的文件要求, 预计将在 2025 年 12 月取得我校文凭。

It is hereby confirmed that MUHAMMAD ADEEL, a Pakistani male, born on August 4, 1989, with Passport No. (Previous Passport Number: CK1401972, Current Passport Number: CK1401973), has been studying at the College of International Exchange of Guilin University of Electronic Technology (GUET) for a Ph.D. in Engineering, majoring in Information and Communication Engineering, since September 2020. The student has successfully completed all coursework and passed his final Ph.D. defense, which meets the requirements for the degree certificate according to the Measures for the Issuance of Degree Certificates for International Students of Guilin University of Electronic Technology (No. 51, 2017). He is expected to obtain his Ph.D. degree certificate in December 2025.

桂林电子科技大学国际学院

2025年2月20日

中华人民共和国 广西壮族自治区 桂林市 七星区 金鸡路1号 541004

1 Jinji Road, Qixing District, Guilin, Guangxi, 541004, P. R. China

Tel: +86 (0)773 2291358 Fax: +86 (0)773 2191683